
 
 

 

 

 

 
Commissie 4 ‘Thuis in Tienen’:  

vrije tijd, sociaal beleid en OCMW 
 

verslag van 26-06-2019 

verslaggever Nicky Martens 

voorzitter Nicky Martens 

agenda Goedkeuring verslag, agenda punten gemeenteraad en RMW, Stand van zaken projecten 

Schepenen, varia. 

aanwezig Schepenen Ine Tombeur en Wim Bergé, Raadsleden Bernard Vandereyken, Karin Struyf, Dirk 

Smolders, Liesbeth Vanderloock, Nicky Martens, Nele Daenen, Myriam Cosse, Joël Dereze, Rita 

Vanlangendonck, Rudi Hendrickx en Nina Ercegovic  

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

Agendapunten gemeenteraad – Schepen Wim Bergé 

GR/2019/162 – regelement Kerstmarkt 2019 

 Toelichting Wim Bergé: Aangepast regelement bevat enkele wijziging waaronder; 
-  verhoging van de waarborg van 50 naar 100 euro,  
- standen die enkel eten verkopen mogen 1 weekend staan, anderen 2 weekends,  
- toewijzing gebeurt met voorkeur aan verenigingen aangesloten bij erkende adviesraden, politieke 

partijen worden niet weerhouden als kandidaat standhouder. 
o Vraag raadslid Joël Dereze: Indien politieker iets willen iets doen voor een goed doel uit 

eigen initiatief i.p.v. hun partij, is dat wel of niet mogelijk? 
o Antwoord Schepen Wim Bergé: Dat zal worden afgewogen.  De voorkeur gaat naar bij 

adviesraad aangesloten verenigingen, wat het niet onmogelijk maakt. Ook het moment 
van indienen beïnvloed de kansen. Politieke partijen hebben kansen genoeg om zich 
kenbaar te maken, hoort niet op een kerstmarkt 

 

GR/2019/165 – Uitbreiding ART regio Tienen te Lubbeek 
GR/2019/165 – Uitbreiding ART regio Tienen te Glabbeek 

 Toelichting Schepen Wim Bergé:  Er kwam de vraag vanuit Lubbeek en Glabbeek om een 
samenwerking uit te bouwen. Net zoals Boutersem en anderen reeds afdelingen zijn van de Tiense 
academie. Financieel heeft dit weinig impact. De gebouwen worden ter beschikking gesteld door de 
gemeente en de lesgevers worden gefinancierd via de Vlaamse overheid. Tienen haalt hier voordeel uit 
want met de verenigde 3500 leerlingen zijn we 1 van de grootste academies in België. Een ander 
voordeel is dat de lesgevers voltijds kunnen werken met uren op de verschillende locaties.  

 

StaVaZa projecten Schepen Wim Bergé 
 Opendeurdag in academie was een succes.  
 Zaterdag 29 juni: proclamatie ART om 10u en om 14u 
 Er wordt een nota voorbereid over de organisatie van de adviesraden naar de toekomst toe. Het 

doel is raakvlakken samenvoegen met respect voor de verschillen van de culturele deeltakken,  
 Movie open air van de jeugddienst: goeie opkomst ondanks het TE goede weer. 

V E R S L A G 



 
 

 Uitwisseling met dienst toerisme Sint-Niklaas op 30 juni. Schepen Ine Tombeur zal stad Tienen 
vertegenwoordigen. Zij komen ook naar Tienen tijdens streekbieren markt 28 september 

 Inschrijving voor Art gaan zeer vlot, reeds over de 2000 inschrijvingen, 
 Bepaalde lokalen zoals die voor ballet zijn te klein en zullen verhuizen naar het Houtemveld. Dit is 

geen ideale oplossing maar wel het meest haalbaar op korte tijd. Mits akkoord zullen enkele 
andere verenigingen die er nu zitten verhuizen naar de oude “Junior city” hal. 

o Vraag raadslid Nele Daenen: Is dit tijdelijk?  
o Antwoord Schepen Wim Bergé: We kennen de toestand van Houtemveld, deze moet 

worden aangepakt in de komende maanden/jaren. De nieuwe visie moet rekening 
houden met een zo breed mogelijk gamma aan sport disciplines,  

 Sportkampen worden volop voorbereid.  
 Op de afdeling Erfgoed komt een personeelsuitbreiding m.b.t. de erkenning als lokaal museum. 

o Opmerking raadslid Joël Dereze:  Het monument aan de spar heeft restauraties nodig. 
Deze heeft last van afbrokkeling, de gedenkplaat is ontkleurt, etc.… 

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Wordt acte van genomen, onze monumenten hebben 
inderdaad respect en dus ook onderhoudt nodig 

o Opmerking raadslid Joël Dereze: Op het monument aan de Oplintersesteenweg ontbreekt 
een sabel. Ook de plakkaten zijn ook verplaatst.  

 

Agenda punten RMW - Schepen Ine Tombeur 

RMW/2019/046 - Afsluiting dading 

 Aan het politiebureau is ene pand bijgekocht voor noodwoningen, Zogenaamde IOL’s, lokale 
opvang initiatieven tot er uitspraak is over niet-erkende vluchtelingen).  

o Vraag raadslid Bernard Vanderyken: Wat is hier voor de budgettering? 
o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Deze informatie is hier niet voor handen. De budgetten 

worden in overlegd met technische dienst opgesteld. Er wordt vertrouwd op de 
administratie voor een correcte manier van zaken. 

o Opmerking raadslid Bernard Vanderyken: Deze projecten gaan wederom om een groot 
budget.  

o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Dat klopt. De gebouwen zijn nu aangekocht, wat 
voordeliger zal zijn op termijn dan huren. 

 

StaVaZa projecten Schepn Ine Tombeur 
 Meerjarenplan: In het kader van sociaalbeleid zal stad Tienen een regierol nemen. Dit wil zeggen 

dat de actoren goed gekend moeten zijn. Daartoe zijn veel contacten geweest met de betrokkene 
en is er goed geluisterd naar war ze nodig hebben en wat ze omgekeerd ook kunnen betekenen 
voor het groter geheel.  

Varia/vragenronde 
 Opmerking raadslid Joël Dereze: Er heeft zich een situatie voorgedaan met een vereniging die zich 

inzet voor arme mensen waarbij een schenking van materiaal door Vlaams Belang (twv 2000 
euro) hebben ze geweigerd, Dit vanwege de politieke voorkeur. Zij beweerden dit niet nodig te 
hebben, Indien deze verenging subsidies krijgt van stad Tienen is het daarom aangewezen deze te 
verminderen daar zij blijkbaar over genoeg middelen beschikken. 

o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Dit punt is tussen de verveningen en de politieke partij 
in kwestie uit te klaren. De werkingstoelagen van de verenigingen staan los van dit 
voorval en valt buiten de bevoegdheid van stad Tienen.  

 
  



 
 

** Vergadering beëindigd om 19u37** 
VOLGENDE VERGADERING ZAL STARTEN OM 19U30 TENZIJ MET TIJDIG TEGENBERICHT 
 


